
 

Wnioski przyjęte do realizacji przez delegatów XXXIII Walnego Zjazdu PZHK 

Warszawa, 7 czerwca 2022 r. 

1. Wniosek o zmianę zasady przeznaczania zysku za rok poprzedni poprzez wniesienie w kapitał 
zapasowy PZHK, który mógłby być przeznaczony na finansowanie działalności PZHK w roku 
następnym lub ewentualnie pokryłby stratę w kolejnych latach (Zarząd). 

2. Wniosek o niepublikowanie w katalogach na wystawy – sprzedaże (tzw. aukcje) ogierów 
zimnokrwistych oraz arden polski wstępnej bonitacji i wstępnych wymiarów zgłoszonych 
ogierów (Zarząd, PomZHK, W-MZHK). 

3. Wniosek do PZHK w Warszawie o utrzymanie dotacji do badań DNA dla klaczy i ogierów wlkp, 
m, sp, śl., pkz, ard.pol., hc, kn (WMZHK Olsztyn). 

4. Wniosek o ujednolicenie składek członkowskich obejmujących jednocześnie prenumeratę 
kwartalnika HiJ. we wszystkich okręgowych związkach zrzeszonych w strukturach Polskiego 
Związku Hodowców Koni (ZHKZL). 

5. Wniosek o dokonywanie kwalifikacji młodych ogierów małopolskich w ośrodkach 
hodowlanych lub sportowych związanych z rejonem hodowli tej rasy (SZHK Kielce). 

6. Wniosek o dokonanie kwalifikacji młodych ogierów w terminach letnich lub jesiennych (SZHK 
Kielce). 

7. Wniosek o powrót do organizowania stacjonarnych Zakładów Treningowych dla klaczy 
małopolskich i wielkopolskich jako ras ginących (SZHK Kielce). 

8. Wniosek o stanowcze i natychmiastowe przerwanie prób połączenia ksiąg stadnych ras 
szlachetnych (małopolskiej, wielkopolskiej, polski koń sportowy). Połączenie tych ksiąg 
spowoduje utratę produktu krajowego jakim są wymienione rasy (SZHK Kielce). 

9. Wniosek o powołanie zespołu osób w PZHK, które jako przedstawiciele hodowców, niezależni 
obserwatorzy, razem z inspekcją weterynaryjną mogą uczestniczyć podczas kontroli koni 
utrzymywanych przez fundację (LZHK Lublin). 

10. Wniosek dotyczący koni z paszportem zastępczym, a także koni skierowanych do uboju z 
konieczności, których mięso nie może trafić do łańcucha żywnościowego. Mięso takie mogłyby 
kupować ogrody zoologiczne w całej Polsce. Nadmieniam, że do tej pory mięso takie było 
utylizowane. Ogrody zoologiczne kupują całe partie mięsa końskiego z Argentyny, czy 
Urugwaju (LZHK Lublin). 


